
Zápis z Členské schůze Basenji klubu Bohemia konané 6. června 2015 v Podmitrově 

Celkem se zúčastnilo 49 členů. 

Probrané body: 

• Roman Pohlreich informoval o potřebě sladit stanovy Basenji klubu Bohemia s Novým 
občanským zákoníkem. Návrh stanov bude uveřejněn v TamTamu a bude se o něm 
hlasovat na členské schůzi 2016. 

• Ilona Kuzdasová: pokladní zpráva. Zůstatek k 31. 12. 2014 byl 262 000 Kč. Detailní rozpad 
byl uveřejněn v TamTamu. 

• Informování členů o změnách v přihláškách na výstavy. Přihláška bude jednotná a bude 
uveřejněná na webových stránkách BKB. Přihlašování probíhá převážně e-mailem. 
Nebude proto už rozesílána vytištěná, možnost zaslat přihlášku poštou stále platí. 

• Návrh na změnu ročenky: zveřejňování chovných psů zahraničních členů BKB. 
Hlasování: V ročence budou uveřejňováni i chovní jedinci zahraničních členů BKB. 
Pro: 48 
Zdržel se: 1 

• Návrh na změnu chovných podmínek – změna v oblasti plnochruposti chovných jedinců. 
Proběhla diskuze, které zuby nevyžadovat, zda mohou chybět na obou stranách 
současně, zda je potřeba kombinovat s plnochrupým jedincem. 
Hlasování: Požadována změna chovných podmínek v oblasti plnochruposti. 
Pro: 27 
Proti: 14 
Zdržel se: 8 

• Návrh na znění změny: U chovného jedince může chybět jeden nebo oba zuby M3, avšak 
žádný jiný. Tato informace bude uváděna u chovného jedince v ročence. 
Pro: 32 
Proti: 8 
Zdržel se: 9 
Irena Peštová zajistí informaci, o kolik se změnou chovných podmínek rozšíří členská 
základna. Bude uveřejněno v TamTamu. 
 
 

Zapsala: Ivana Leš 


